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Kelend� az érdi példa

Köv et�kre talált az I�úsági Önkormányzat
Vácról érkezett diákdelegáció Érdre, hogy tanulmányoz -
zák az Ifjúsági Önkormányzat m�ködését, mert szeret -
nék saját városukban is meghonosítani. A látogatást 
Kászonyi Károly váci önkormányzati képvisel� kezde -
ményezte, miután hallott az itteni Ifjúsági Önkormány -
zatról Pulai Edina érdi képvisel�t�l.

A delegációt T. Mészáros 
András  polgármester kö-
szöntötte, aki elmondta, 
hogy a város képvisel�-tes-
tülete tavaly március 15-
én, ünnepi ülésén döntött 
úgy, hogy létrehozza az 
érdi Ifjúsági Önkormány-
zatot, amely valódi érdek-
képviseletet biztosít az 
érdi diákságnak. A válasz-
tott tagokból álló testület 
saját költségvetéssel m�-
ködik, részvételi és javas-
lattételi joga van a város 
közgy�lésében és annak 
bizottságaiban.

Vácott jelenleg nem m�-
ködik ilyen önkormányzat, 
habár évtizedes hagyomá-
nya van a diákpolgármes-
ter-választásnak. Uzonyi 
Bálint, a jelenlegi váci di -
ákpolgármester újságunk-
nak elmondta, hogy a min-

denkori diákpolgármester -
nek jelenleg nincsenek jog-
körei, a hagyomány szerint 
eddig évente egyszer ren-
deznek egy fordított napot, 
amikor a város igazi vezet� -
ivel „helyet cserélnek”, 
majd a megválasztott diák-
vezet� egy évig viseli ezt a 
posztot és vesz részt a váro-
si eseményeken.

Uzonyi Bálint egy helyi 
képvisel�t�l, Kászonyi Ká -
rolytól  hallott el�ször az 
érdi programról, ami any-
nyira megtetszett nekik, 
hogy arra kérték az itteni 
diákképvisel�ket, mutas -
sák be nekik az önkor-
mányzat m�ködését. A váci 
diákpolgármester elmond-
ta, hogy számára nagyon 
szimpatikus és meggy�z� 
volt az érdi diákokkal foly -
tatott eszmecsere, és azt 

reméli, hogy az érdi példa 
ragadós lesz.

Kászonyi Károly, a váci 
képvisel�-testület tagja f� -
ként a gyakorlati megvaló-
sításról érdekl�dött, ugyan -
is a résztvev�k abban egyet 
értettek, hogy els�sorban 
az önkormányzat elhatáro-

zottsága és szándéka kell 
ahhoz, hogy felkarolják az 
ifjúsági ügyeket. A váci kép-
visel� azt mondta, hogy az 
érdi Ifjúsági Önkormányzat 
példaérték� számukra, és 
azt reméli, hogy a váci kép-
visel�k is a kezdeményezés 
mellé állnak.

Urbán Jonatán,  az érdi di-
ákpolgármester elmondta: 
nagy megtiszteltetésnek 
érzi, hogy híre ment a mun-
kájuknak és azt reméli, hogy 
nemcsak Vácott, hanem az 
ország egyre több pontján 
valósulhat meg hasonló kez-
deményezés. �Q BNYH

A résztvev�k egyetértettek abban, hogy els�sorban az önkormányzat szándéka kell ahhoz, hogy felka-
rolják az i�úsági ügyeket


